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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknadsminister Ylva Johansson (S)

2015/16:1164 Arbetsförmedlingens upphandling av 
arbetsmarknadsutbildning

I en artikel i Dagens Industri den 27 april 2016 framkommer att felaktiga 
upphandlingar och bristande planering gör att Arbetsförmedlingen skjuter upp 
arbetsmarknadsutbildningar för miljardbelopp. Det innebär att utbildningar på 
många områden där det råder brist på kompetens uteblir. Det kan aldrig 
accepteras.

Dessvärre är detta inte första gången vi ser problem med Arbetsförmedlingens 
verksamhet. Riksdagen har bland annat mot den bakgrunden begärt en översyn 
av verksamheten – något som regeringen ännu inte hörsammat. 

Regeringen har minskat styrningen av myndigheten. Jag menar att den strategin 
inte verkar fungera. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga arbetsmarknadsminister Ylva 
Johansson: 

 

Hur avser arbetsmarknadsministern att agera med anledning av de misslyckade 
upphandlingarna av arbetsmarknadsutbildningar?

………………………………………

Elisabeth Svantesson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-04-28
Besvaras senast
2016-05-11 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


